
STIGMA RY 1/2024

Stigma ry:n hallituksen kokous

Aika: Tiistai 9. tammikuuta 2024 klo 17-19

Paikka: Kuppala (Unioninkatu 37/Snellmaninkatu 14a) & Teams

Läsnä:

Aleksiina Asell

Elise Tenhonen

Emilia Muuri

Emma Loistovuori-Österberg

Eveliina Ruusola (etänä)

Hanna Ikonen (etänä)

Iina Eneberg (etänä)

Rosaliina Frantti

Poissa:

Elena Tulyakova

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 17:06.

2. Kokouksen sihteerin valinta

Valitaan kokouksen sihteeriksi Rosaliina Frantti.

3. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksytään esityslista.

5. Vuoden 2024 hallituksen järjestäytyminen

Vaalikokouksessa tehdyn päätöksen mukaisesti puheenjohtajana toimii Elise Tenhonen ja

varapuheenjohtajana Emilia Muuri. Taloudenhoitajaksi valittiin Eveliina Ruusola.



Hallitukseen kuuluu yhteensä yhdeksän jäsentä. Erillisessä vapaamuotoisessa kokouksessa

jaettiin loput hallituksen pestit, jotka ovat seuraavanlaiset:

Elise Tenhonen - PJ ja tapahtumavastaava

Emilia Muuri - VPJ, tilavastaava ja viestintävastaava

Eveliina Ruusola - taloudenhoitaja ja Yhpo-nallevastaava

Rosaliina Frantti - sihteeri

Iina Eneberg - viestintävastaava ja ympäristovastaava

Elena Tulyakova - alumni- ja työelämävastaava

Aleksiina Asell - opintovastaava

Emma Loistovuori-

Österberg - kulttuurivastaava ja yhdenvertaisuusvastaava

Hanna Ikonen: urheiluvastaava

6. Talousasiat

6.1. Talousarvio 2024

Talousarvio on suunnitteilla ja asian tiimoilta kokoustavat puheenjohtajisto, taloudenhoitaja

ja muut halukkaat. Kokous aiheen tiimoilta tammikuun loppupuolella. Talousarvio esitellään

kevätkokouksessa helmikuussa.

6.2. Järjestötukien ja toiminta-avustusten hakeminen

Kuten aikaisempina vuosina, järjestötuet haetaan YKA:lta ja HYY:ltä tammi-helmikuun

aikana.

6.3. Pankkioikeudet

Eveliina jatkaa taloudenhoitajana ja pankkioikeudet säilyvät hänellä. Muille ei tässä kohtaa

haeta pankkioikeuksia.

Keskusteltiin, onko Stigmalla tarvetta hankkia pankkikorttia. Todettiin, että pankkikortin

hankkiminen ei ole tarpeellista, sillä nykyisen kulukorvauslomakkeen käyttö toimii sujuvasti.

6.4. Yleinen taloustilanne

Yleinen taloustilanne on hyvä. Viime vuoden tilinpäätöksiä viimeistellään.

6.5. Haalarimerkkitilanne ja uusien tilaaminen

Eveliinalla on hallussaan Stigman haalarimerkit. Merkkejä on hyvin jäljellä.



Määrät:

Vanhat merkit: 50 kpl

65. vuosijuhlamerkki: 28 kpl

Stigma logo -merkki: 36 kpl

Sisu -merkki: 52 kpl

“Eriarvoisuus tappaa” -merkki: 39 kpl

Yhpo-nalle -merkki: 42 kpl

Ei tarvetta tilata lisää keväällä, katsotaan tilanteen mukaan. Tilataan mahdollisesti lisää

alkusyksyllä ennen fuksitapahtumia.

7. Yhdenvertaisuus

7.1. Yhdenvertaisuussuunnitelma

Kannunvalajilta on pian tulossa yhdenvertaisuussuunnitelma. Tarkempaa ajankohtaa ei ole

vielä tiedossa.

Ongelmatilannelomakkeeseen annetaan pääsy Emmalle. Tällä hetkellä vain Emilialla on

pääsy lomakkeelle.

8. Ympäristö

Ei kokoukseen tuotavaa.

9. Kulttuuri ja urheilu

Kokouksessa ideoitiin tulevia kulttuuritapahtumia. Emma on käynyt läpi tulevan kevään

teatteri- ja elokuvaohjelmistoa ja suunnitteilla on järjestää kulttuuritapahtuma jo tammi- tai

helmikuussa. Yhteiskunnallisia aiheita käsittelevät näytelmät ja elokuvat kiinnostavat,

esimerkiksi Laman lapset-näytelmä tai dokumenttielokuvafestivaali.

Kokouksessa ehdotettiin lukupiirin järjestämistä. Selvitetään, miten valtsikan ja/tai

sosiaalitieteiden järjestöjen lukupiirit on aikaisemmin järjestetty ja järjestetäänkö toimintaa

myös tällä hetkellä. Aiheesta mainitaan muiden järjestöjen puheenjohtajistolle lähiviikkoina.

Kokouksessa ideoitiin myös tulevia urheilutapahtumia. Ehdotettiin mm.

pesäpallotapahtumaa, yhteislähtöä kansallispuistoon tai vierailua Sipoonkorven savusaunassa.



Esityslistaan laitetaan tulevaisuudessa kulttuuri- ja urheilutapahtumat erikseen, koska pestejä

hoitavat eri henkilöt.

10. Tiedotus

10.1. Mahdollinen uusien hallituksen jäsenten/virkailijoiden hakeminen

Hallituksen paikat on täytetty ja uusia hallituksen jäseniä ei tarvitse hakea. Virkailijoita

haetaan virallisesti lomakkeen kautta helmikuussa. Hallituksen jäsenet tietävät henkilöitä,

jotka saattaisivat olla kiinnostuneita virkailijan pestistä.

10.2. Uuden hallituksen esittelyt

Uuden hallituksen esittelyt sosiaaliseen mediaan hoidetaan tammikuun aikana. Tehdään

samalla tyylillä, kuin viime vuonna, mutta kysymykset laaditaan uusiksi. Kysymykset

lyödään lukkoon myöhemmin. Uuden hallituksen yhteiskuva otetaan seuraavassa

tapaamisessa, kun kaikki ovat paikalla.

10.3. Nettisivujen päivittäminen

Suunnitelmissa bannerin vaihtaminen nettisivuille.

Sovitaan, että ylläpidetään vanhaa nettisivuilta löytyvää kandiarkistoa ja tiedotetaan

sosiaaliseen mediaan, että kandiarkisto löytyy nettisivuilta.

Uuden hallituksen yhteystiedot lisätään nettisivuille tammikuun aikana.

10.4. Viestintäsuunnitelma

Viestintäsuunnitelma laaditaan toimintasuunnitelmaa varten tammi-helmikuun aikana.

Pohditaan keinoja, joilla tavoittaa jäseniä entistä paremmin. Tänä vuonna halutaan entistä

enemmän tehdä yhteistyötä muiden sosiaalitieteiden järjestöjen kanssa ja sitä kautta tavoittaa

jäsenistöä enemmän. Sovitaan, että tapahtumien aikana päivitetään sosiaalista mediaa

aktiivisesti. Pohditaan viestinnän tyyliä ja sovitaan, että pidetään samanlainen värimaailma

kuin aikaisemmin.

Pohditaan Canva Pro-version hankkimista. Eveliina ottaa asiasta selvää.

11. Työelämä

Sovitaan, että kysellään sosiaalisen median kautta jäseniltä ehdotuksia työelämätapahtumille.

Työelämätapahtumat olivat suosittuja viime vuonna, joten uskotaan, että niille löytyy



kysyntää myös tänä vuonna. Järjestöt ja ministeriöt kiinnostavat mm. sosiaali- ja

terveysministeriö, Maahanmuuttovirasto, THL, Naisasialiitto Unioni ja Eetti ry.

Sovitaan, että mainostetaan sosiaalisessa mediassa tammikuun 25. päivä järjestettävää

Contact Forum-työelämätapahtumaa.

Mahdollisesti mainostetaan somessa myös HelsinkiUNI Career Day tapahtumaa, joka

järjestetään 19.1.

Kokouksessa keskustellaan YKA:n kanssa järjestettävästä työelämätapahtumasta. Sovitaan,

että järjestetään kyseinen tapahtuma mieluummin kevätlukukaudella kuin syksyllä. Yksi idea

on järjestää rento tapahtuma alumnien kanssa Kuppalassa.

12. Opintoasiat

Aikaisemmin on järjestetty tapaamisia opiskelijoiden ja henkilökunnan kanssa. Mahdollisesti

järjestetään vastaavia tulevaisuudessa. Aleksiina kysyy yhteiskuntapolitiikan

opintoalavastaavan kiinnostusta järjestää vastaavanlainen tapahtuma tänä vuonna.

Pohditaan myös mahdollisuutta järjestää tapahtuma, jossa tarkastellaan eri maisterioptioita

yhteiskuntapolitiikan opiskelijoille.

Pohditaan mahdollisuutta osallistua yhdessä muiden sosiaalitieteiden järjestöjen kanssa

sosiaalitieteiden karnevaaliin loppuvuodesta. Otetaan asia puheeksi Konstruktion kanssa

myöhemmin keväällä.

Aleksiina ehdottaa, että Stigma järjestäisi kyselyn kurssityytyväisyydestä, joka voitaisiin

toteuttaa joka kuudes kuukausi tai vuosittain. Kysytään vielä tieteenalakokouksessa, millaista

palautetta he toivovat saavansa opiskelijoilta ja missä muodossa.

Aleksiina ehdottaa Harkkapankki-ideaa, joka olisi ohjepankki Stigman nettisivuilla. Idealle

löytyy kannatusta. Opiskelijat voisivat löytää sieltä vinkkejä harjoittelupaikoista ja

harjoittelupaikan hausta. Helsingin Yliopiston sivuilta löytyy ohjeita harjoitteluun liittyen,

mutta opiskelijat eivät koe löytävänsä kaikkea tarvittavaa informaatiota sieltä. Harkkapankin

valmistuessa sitä mainostetaan sosiaalisessa mediassa.

12.1. Tieteenalakokoukset

Aleksiina ottaa yhteyttä opintoalavastaavaan tähän liittyen.

13. Tapahtumat

13.1. Uusien opiskelijoiden tapahtuma



Viime vuoden helmikuussa järjestettiin tapahtuma uusille yhteiskuntapolitiikan opiskelijoille.

Pohditaan, järjestetäänkö samanlainen tapahtuma myös tänä vuonna. Samantyyppisen

tapahtuman järjestämiseen löytyy kiinnostusta.

Tuleviin tapahtumiin liittyen pohditaan Stigman syntymäpäiväsitsien järjestämistä syksyllä.

Vappuun ja fuksitapahtumiin liittyen otetaan ajoissa yhteyttä muihin sosiaalitieteiden

järjestöihin. Keväälle on suunnitteilla järjestää myös yhteinen pubi-ilta.

Kevään suunnitelmissa on tällä hetkellä alustavasti järjestää kulttuuritapahtuma, tapahtuma

uusille opiskelijoille, työelämätapahtuma YKA:n kanssa ja tapahtumia vapun tienoilla

yhdessä muiden sosiaalitieteiden järjestöjen kanssa.

14. Alumnit

14.1. Alumnivastaavan esittely alumneille

Alumnivastaavan esittelyä ei tarvitse järjestää, sillä Elena toimii yhä alumnivastaavana.

15. Muut asiat

15.1. Tietojen päivittäminen Patentti- ja rekisterihallitukseen

Kerätään kaikkien hallituslaisten koko nimet ja henkilötunnukset tietojen päivitystä patentti-

ja rekisterihallitusta varten.

15.2. Pestiperehdytykset

Pestitestamentit on luettu ja perehdytykset sovittu. Rosaliina ja Eveliina sopivat erikseen

vielä jäsenrekisterin läpikäynnin yhdessä.

15.3. Stigman teema vuodelle 2024

Ehdotetaan teemaksi vuodelle 2024 ”Yhteistyö”. Hyväksytään.

15.4. Kulkuluvat

Haetaan kulkuluvat haluaville, kun haut alkavat. Emilia tilavastaavan roolissa huolehtii

kulkuluvat halukkaille.

15.5. Toimintasuunnitelma

Toimintasuunnitelma pitää olla tehtynä HYY:n hakemusta varten helmikuun aikana. Kaikki

hallituslaiset kirjoittavat oman osionsa toimitussuunnitelmasta tammikuun loppuun

mennessä. Toimintasuunnitelman virallinen deadline on helmikuun loppupuolella.



15.6. Vuoden 2023 toiminnantarkastus ja kevätkokous

Helmikuun aikana tulisi suorittaa vuoden 2023 toiminnantarkastus. Dokumentit ovat tällä

hetkellä allekirjoituksessa ja taloudenhoitaja on tehnyt tilinpäätöksen.

Kevätkokous järjestetään helmikuun lopussa. Kevätkokousta varten etsitään uudet

toiminnantarkastajat ensi vuodelle.

15.7. Ryhmät somessa ja niihin pääseminen

Elise lisää muut hallituslaiset Valtsikatoimijat 2024 -ryhmään Facebookissa.

15.8. Hallituslaisten pääseminen drive-kansioon

Varmistetaan hallituslaisten pääsy drive-kansioon mahdollisimman pian.

16. Seuraava kokous

Seuraava kokous järjestetään helmikuun toisella viikolla. Kokouksen tarkka päivämäärä

sovitaan myöhemmin.

17. Kokouksen päättäminen

Kokous päätetään ajassa 19:08.


